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Zwracam sig zuprzejmg proSb4 w imieniu mieszkaric6w Wocldwka
o ujgcie w budiecie Miasta Wloclawek na 2021rok niezbgdne inwestycje.

- Zarezerwowanie kwoty 900 000 zlna dokumentacjg nowego mostu
na rzece Wi Sle. Nalezy teL uzy skai Srodki z budhetu paristwa na tE konieczn4
inwestycjg dla naszego miasta. r

Zbudowanie na ulicy Sasankowej mostu narzeee Zofijce' i dokoriczenie budowy ulicy Sasankowej(jest to niezbgdna alternatywa
dla ulicy Grodzkiej).
Zbudowanie ulicy Krokusowej ipolqczerue z ulic4 R6zan4 (niezbgdna
alternatywa dla ulicy Grodzkiej).

Zbudowanie ulicy Suszyckiej.

Remont ulicy Lipnowskiej.
Wyremontowanie ulicy LeSnej od Alei Kazimierza Wielkiego do granic
miasta w kierunku osiedla Rybnica.

Gruntowny remont ulicy Obroric6w Wisty 1920 roku.

Zbudowanie ulicy Herbacianej wraz z oSwietleniem ulicy.

Wyremontowanie chodnika przy bloku ulica KrEta 4.

Wyremontowani e cho dnik6w na o siedlu Kazimierza Wielki e go.

- Remont chodnika na moScie stalowym im. Marszalka Rydza-Smiglego.

Zbudowanie pelnowymiarowej sali gimnastycznej prry Zespole Szk6l

Zbudowartie ogrodzenia wok6l terenu Szkoty Podstawowej nr 2

Zbudowanie nowoczesnej spalarni odpad6w komunalnych.
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